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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-5/2015 -018 

Datum:    29. 6. 2015   

 

 

Z A P I S N I K  

6. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v torek, 23. 6. 2015 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal Aleš, Merkuš 

Joţef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Roţman Romana, 

Stajnko Doroteja, Strnad Matjaţ, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Odsotni: 

Haloţan Marijan, Obreht Anton. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - ţupan, Denis Balaţič, Metka Meglič, Janja Šijanec, Karmen Purg, Stanko Rafolt, Leon 

Budja  - strokovne sluţbe, Drago Ţura - predsednik nadzornega odbora, Danilo Burnač, Sergej Danč - 

Mariborski vodovod, Rajko Sterguljc - podjetje URBIS, Dragomira Zelenik - EGIDA center za lokalni 

razvoj, svetovanje in storitve, Alojz Velički in Marija Trpin - OŠ in vrtec Hoče, Zdenka Vogrinec - 

vrtec Slivnica, Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljali so člani sveta: Janko Jurgec, ki ţeli popravek 13. točke zapisnika pri Pobudah in 

vprašanjih, in sicer dopolnitev njegove pohvale, da je bil gramoz tudi utrjen in ne samo nasut. »Prišli 

so v sredo in očistili cestišče ter v četrtek nasipali in utrdili gramoz po celotni Vilenski ulici od kriţišča 

Vinogradniška in Kratka ulica pa do Mariborske ceste«. 
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Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica, s predlaganim popravkom Janka Jurgeca. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 15 PROTI: / 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Ţupan Marko Soršak je predlagal spremembo vrstnega reda obravnave točk dnevnega reda, in sicer, da 

se 13. točka obravnava pred 11. točko, ostale pa se preštevilčijo. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev elaborata GJS oskrbe s pitno vodo za leto 2015. 

5. Obravnava in potrditev Letnega poročila 2014 javnega podjetja Mariborski vodovod, d.d..  

6. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja »Pod 

Planinko« (k.o. Hočko Pohorje) - po skrajšanem postopku. 

7. Obravnava in potrditev sklepa o pristopu k pobudi za ustanovitev Lokalno akcijske skupine LAS 

Lastovica, ki bo svoje poslanstvo izvajala v okviru lokalnega razvoja, ki ga vodi skupnost v 

programskem obdobju 2014-2020 iz sredstev EKSRP in ESSR. 

8. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 

189/9, k.o. Čreta. 

9. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljiščih parc. št. 

243/4 in 243/6, obe k.o. Hočko Pohorje. 

10. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 

401/54, k.o. 699 Hočko Pohorje. 

11. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Hoče-Slivnica. 

12. Obravnava in potrditev Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Hoče-Slivnica. 

13. Obravnava in potrditev Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih članov 

Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica - 1. obravnava. 

14. Obravnava in potrditev Pravilnika o dodeljevanju denarnih socialnih pomoči v Občini Hoče-Slivnica 

– 2. obravnava. 

15. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen za uporabo Večnamenske športne dvorane Hoče. 

16. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o uporabi prostorov - 

dvoran in stojnic, ki so v lasti Občine Hoče-Slivnica - po skrajšanem postopku. 

17.  Pobude in vprašanja. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA GJS OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2015 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal direktor Mariborskega vodovoda Danilo Burnač. Predsednik Odbora za 

komunalo Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik.  

 

Razpravljali so člani sveta: Zvonimir Trstenjak, ki predlaga, da se izračuni naredijo na novo. Največja 

skrb je zanesljivost vodovodnih sistemov, s katerimi upravlja reţijski obrat, ki so mnogo manj 

zanesljivi kot tisti, s katerimi upravlja mariborski vodovod. Uvesti bi morali omreţnino,  ki je namenski 

vir za vzdrţevanje vodovodnega sistema in tudi za novogradnje. Povišanje naj se izvede postopno v 

nekaj letih. 

Martina Rauter je predlagala, da občinska uprava občine pripravi, kakšna so bila zvišanja za občane od 

leta 2002 naprej, in sicer za vodo, odvoz smeti, za vrtce. 

 

Matjaţ Strnad se pridruţuje mnenju, da se naj cena na novo pripravi. 

 

Srečko Ornik se ne strinja z dvigovanjem cen, medtem ko se osebni dohodki ne dvigujejo, elektrika se 

ne dviguje, prav tako ne materialne dobrine. 

 

Franjo Mihalič je predlagal, da se denar vzame iz druţbenih dejavnostih in se nameni za omreţnine, 

kajti voda je osnovna dobrina za vse ljudi in se mora urediti, ampak ne na račun ljudi. 

 

Joţef Merkuš, ki meni da se omreţnina mora izenačiti, diskutabilna pa je cena m
3
 porabljene pitne 

vode. Če se odločimo za niţjo ceno m
3
 vode, je potrebno v proračunu zagotoviti sredstva. 

 

Ţupan Marko Soršak je dodal, da pri elaboratu oskrbe s pitno vodo v delu kjer z vodovodnim sistemom 

upravlja reţijski obrat občine, cena ni skladna, neskladje je tudi sankcionirano. V prihodnje bomo 

morali ceno sprejeti, lahko pa jo subvencioniramo. Potrebno bo sprejeti rebalans, kjer bomo morali 

definirati subvencijo. 

Na glasovanje daje samo elaborat oskrbe s pitno vodo, cenik pa bo v obravnavi na naslednji seji. Vsaka 

svetniška skupina naj pripravi predloge za določitev cene vode (deleţ sofinanciranja, trajanje 

sofinanciranja, itd.). Na podlagi zbranih predlogov bo občinska uprava pripravila končni predlog 

določitve cene vode. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovarjal direktor Mariborskega vodovoda Danilo Burnač. 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 



Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 23. 6. 2015 

 

4 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi  elaborat GJS oskrbe s pitno vodo v Občini Hoče-

Slivnica za leto 2015. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 13 PROTI: 4 
 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA POROČILA 2014 JAVNEGA PODJETJA 

MARIBORSKI VODOVOD, D.D. 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal direktor Mariborskega vodovoda Danilo Burnač. Predsednik Odbora za 

komunalo Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2014 javnega podjetja Mariborski 

vodovod d.d.   

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA DEL OBMOČJA »POD PLANINKO« (K.O. HOČKO POHORJE)  

- po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik podjetja Urbis Rajko Sterguljc. Predsednik Odbora za 

komunalo Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi podpredsednik Statutarno 

pravne komisije Rok Klajnšek.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za del območja »Pod Planinko« (k.o. Hočko Pohorje) po skrajšanem postopku. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 
 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O PRISTOPU K POBUDI ZA USTANOVITEV 

LOKALNO AKCIJSKE SKUPINE LAS LASTOVICA, KI BO SVOJE POSLANSTVO 

IZVAJALA V OKVIRU LOKALNEGA RAZVOJA, KI GA VODI SKUPNOST V 

PROGRAMSKEM OBDOBJU 2014-2020 IZ SREDSTEV EKSRP IN ESSR 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Obrazloţitev je podala predstavnica Egide, centra za lokalni razvoj, svetovanje in storitve Dragomira 

Zelenik. 

 

Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, ki je gospo Zelenik pohvalil, ker je z njo ţe sodeloval in je 

zelo dosledna in korektna. 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o  pristopu k pobudi za ustanovitev 

Lokalno akcijske skupine LAS Lastovica, ki bo svoje poslanstvo izvajala v okviru lokalnega 

razvoja, ki ga vodi skupnost v programskem obdobju 2014-2020 iz sredstev EKSRP in ESSR. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 7:  

2. Občinski svet Občine Hoče-Slivnica pooblašča ţupana Soršak Marka za podpis Konzorcijske 

pogodbe LAS Lastovica, konzorcij za izvajanje lokalnega razvoja v obdobju 2014-2020 in za 

predlaganje predstavnikov Občine Hoče-Slivnica v organe LAS Lastovica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
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8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 

DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 189/9, K.O. ČRETA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 189/9, k.o. Čreta. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 

DOBRA NA ZEMLJIŠČIH PARC. ŠT. 243/4 IN 243/6, OBE K.O. HOČKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

zemljiščih parc. št. 243/4 in 243/6, k.o. Hočko Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 401/54, K.O. 699 HOČKO POHORJE 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 401/54, k.o. 699 Hočko Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH 

VRTCIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. Predsednik Odbora za druţbene 

dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik Odbora za finance 

Srečko Ornik. 

 

Razpravljali so člani sveta:  

Bojan Mlaj - v imenu Odbora za druţbene dejavnosti ţelijo informacijo o tem, ali se pri izračunu 

ekonomske cene število zaposlenih vzgojiteljic in pomočnic ujema z dejanskim stanjem in tistim, ki je 

podano v letnem delovnem načrtu šole (en kriterij je število vzgojiteljic, ker iz tega izhaja dejansko 

strošek za plače in dodatke, drugi kriterij pa je dejansko število otrok, ki bi se po pravilniku moralo 

ujemati z maksimalnim številom otrok po normativih). 

Na odboru je bilo tudi postavljeno vprašanje v zvezi z neplačili staršev oz. kako učinkovite so izvršbe? 

Koliko je sredstev, ki zapadejo v neizterjane izvršbe? 

 

Zvonimir Trstenjak - zanima ga, zakaj so predlog o podraţitvi dobili šele meseca junija, če se 

podraţitev nanaša tudi na prvih šest mesecev in zakaj je bil v septembru 2014 podan predlog za 

zniţanje cen, če se cene pred tem pet let niso spreminjale in kdo zagotavlja, da so sedanji izračuni 

pravilni in so zajeti vsi podatki. 

 

Srečko Ornik - ki se pridruţuje mnenju Trstenjaka in se sprašuje, zakaj se niso sestali ţupan, oba 

ravnatelja in vodji vrtcev ter ceno uskladili. 

 

Martina Rauter - ki se prav tako sprašuje, od kod takšno zniţanje cene v preteklem letu. Zanima jo, 

glede na to, da plačujemo vzgojiteljice 12 mesecev na leto, kaj pomeni ta strošek v poletnih mesecih, 

ko starši plačajo samo 30% cene, v primeru da otroka vzamejo iz vrtca za en mesec. 

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala vodja vrtca v Slivnici Zdenka Vogrinec in ravnatelj OŠ 
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Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 

 

Ţupan Marko Soršak je dodal, da naj oba zavoda pripravita predlog, kaj pomeni finančno, če ne bi bilo 

več ugodnosti, da se plača 30%, ko otroka ni v vrtcu, prav tako naj podajo odgovor, ali je število 

zaposlenih vzgojiteljic in pomočnic skladno s tistim v letnem delovnem načrtu šole. 

Predlagal je, da sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih prestavimo na naslednjo sejo, ko bodo 

podane dodatne obrazloţitve. 

 

 

12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK  

V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Obrazloţitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Joţef 

Merkuš.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o financiranju političnih strank v Občini 

Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SREDSTVIH ZA DELO SVETNIŠKIH 

SKUPIN IN SAMOSTOJNIH ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 - 1. obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Obrazloţitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Joţef 

Merkuš. Predsednik Odbora za finance Srečko Ornik je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi 

podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek, s predlagano spremembo v 7. členu, in sicer, 

da se črta plačilo stroškov dnevnega tiska in materialni stroški za delovne akcije. 

 

Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, ki je predlagala dopolnitev 8. člena, in sicer da se morajo v 

primeru neupravičene porabe sredstva vrniti skupaj z zakonitimi zamudnimi obrestmi. 

 

Franjo Mihalič, ki meni da navedenega pravilnika ne potrebujemo. Denar se naj porabi za nujne 

potrebe. 
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Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in 

samostojnih članov Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica - prva obravnava. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: 1 
 

 

 

14. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O DODELJEVANJU DENARNIH 

SOCIALNIH POMOČI V OBČINI HOČE-SLIVNICA - 2. obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. Predsednik Odbora za druţbene 

dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi podpredsednik Statutarno 

pravne komisije Rok Klajnšek, in sicer predlagajo dopolnitev prvega odstavka 11. člena, da se 

denarna socialna pomoč nakaţe vlagatelju na njegov osebni račun ali po poštni nakaznici v treh 

delovnih dneh po pravnomočnosti odločbe. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 13:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o dodeljevanju denarnih socialnih 

pomoči v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi, s predlagano dopolnitvijo 11. člena. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN ZA UPORABO 

VEČNAMENSKE ŠPORTNE DVORANE HOČE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt. Predsednik Odbora za druţbene 

dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik Odbora za finance 

Srečko Ornik. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 14:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o določitvi cen za uporabo Večnamenske 

športne dvorane Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

16. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

PRAVILNIKA O UPORABI PROSTOROV - DVORAN IN STOJNIC, KI SO V LASTI 

OBČINE HOČE-SLIVNICA - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal strokovni sodelavec Leon Budja. Predsednik Odbora za finance Srečko 

Ornik je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 15:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

uporabi prostorov - dvoran in stojnic, ki so v lasti Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem 

postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

17. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Podal je pojasnilo glede izvršbe Mestni občini Ptuj. Občina je zoper Mestno občino Ptuj podala predlog 

za izvršbo zaradi nenamenske uporabe okoljske dajatve. Okoljsko dajatev je Občina Hoče-Slivnica 

prenakazovala v skladu s sklenjenimi pogodbami na skrbniški račun Mestne občine Ptuj. Okoljska 

dajatev bi se morala uporabiti za investicije v CERO Gajke. Leta 2011 smo z Mestno občino Ptuj 

podpisali pogodbo, v kateri so bile navedene štiri investicije, za katere bi se naj okoljska dajatev 

uporabila. Investicija bi morala biti končana do konca junija 2014. Ker to ni bilo končano, smo pozvali 

Mestno občino Ptuj, da vrne sredstva. Občina ni podala odgovora, zato smo podali predlog za izvršbo, 

na katerega se je Mestna občina Ptuj pritoţila. Vloţili bomo toţbo in skušali sredstva v višini 135.000€ 

dobiti nazaj. 
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SREČKO ORNIK 

Na Odboru za finance sem postavil vprašanje, koliko je komunalni prispevek za kanalizacijo pravno 

sprejemljiv in sem ţelel dobiti odgovor do današnje seje. Ţal odgovora nisem dobil. Ponovno 

postavljam vprašanje in upam, da bom dobil odgovor. 

 

Snemanje občinskih sej - zakaj niso posnetki sej objavljeni na spletni strani občine. 

 

Zanima me, na kateri seji je bil sprejet sklep, da se lahko ta sredstva za odlaganje smeti prenakazujejo. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Sredstva so se prenakazovala skladno z zakonom. Dobili boste pisni odgovor, prav tako glede 

komunalnega prispevka. 

 

Snemanje občinskih sej - na spletni strani bomo objavili povezavo, na kateri si boste lahko ogledali 

posnetek seje. 

 

JANKO JURGEC 

Ali Občina Hoče-Slivnica še vedno koristi redarske sluţbe Maribor? Imel bi grajo nad vodjo redarske 

sluţbe Mitjem Senekovičem, zaradi nekorektnega obnašanja. Redarska sluţba ima ţe 14 dni novega 

direktorja Ivana Kobala. Najavil sem se pri njem, da zadevo glede Senekoviča razčistiva. 

Hotel bi vas opozoriti, če bo kdo imel teţavo s Senekovičem, naj se kar obrne na direktorja. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo je organ skupne občinske uprave, pod katero še vedno spada tudi 

naša občina. 

 

FRANJO MIHALIČ 

Kdaj bo občina pristopila k rešitvi problema v Spodnjih Hočah (podvoz, ki je vedno poplavljen). 

Prosim, ne govorit, da to ni v pristojnosti občine, ker to je v pristojnosti občine in zadevo je treba nujno 

urediti. 

 

Ţupan MARKO SORŠAK 

Cesta je drţavna, zato bomo pozvali Direkcijo RS za ceste in naj podajo pisni odgovor. 

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je ţupan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeleţbo in ob 

19
20 

sejo zaključil. 

 

 

Zapisala:                                                      Ţupan  

Metka Oberlajt                                     Marko Soršak  


